
Generalforsamling	d.	3.	marts	2018	
	

1. Valg	af	dirigent		
• Christian	Flou	valg	til	dirigent		
• Søs	Christensen	valgt	som	referent		

	
Indkaldelse	er	sket	rettidigt	og	der	er	fremmødt	49	personer.		

	
2. Formandens	beretning		

• Det	er	dejligt	der	kommer	en	masse	gode	idéer	og	mange	ting	bliver	også	sat	til	
livs.		

• NUT	–	Nøvling	turneringen	blev	sidste	år	aflyst,	men	i	år	har	vi	fået	den	op	at	
køre	igen.		

• Nyt	image	–	Nøvling	Toast	Klub	
• Vi	har	fået	en	god	indtægt	ved	hjælp	af	mange	frivillige	til	bl.a.		

o LKB-stævne	–	ansvar	for	Klarupskole	–	vi	solgte	toast		
o DGI	Landsstævnet	–	døgnbemandinger	i	en	hel	uge	–	en	udfordring,	men	

det	lykkedes	med	hjælp	fra	mange	frivillige	
o Nibefestivalen		
o Damefesten	
o Julebanko		
o TAK	TIL	ALLE	DE	FRIVILLIGE		

• Samhandelsaftale	med	en	sportsbutik	–	skulle	revurderes	
o Konklusionen	er	blevet	at	vi	pr.	1.	januar	2018	har	indgået	samarbejde	

med	Sport24	i	City	Syd		
o Det	betyder	vi	har	fået	en	webshop,	hvor	medlemmerne	af	klubben	får	

klubtøjet	til	klubpriser		
o Ved	at	tegne	et	medlemskab	i	Sport24,	kan	klubben	få	en	lille	indtægt		

• Sponsorudvalget	
o Vi	har	fået	lavet	et	sponsorhæfte,	hvori	man	kan	se	hvilke	pakker	vi	kan	

tilbyde	klubbens	nuværende	sponsorer	og	potentielle	
o Vi	vil	gerne	have	flere	i	udvalget		

• Andre	aktiviteter		
o Ture	

§ Prag	–	hver	2.	år	tager	ungdomsafdelingen	på	udenlandstur		
§ Bjerringbro	–	den	årlige	juletur		

o Skadesforebyggende	–	Newton		
§ Tilbud	til	klubbens	medlemmer	men	også	folk	udefrakommende	

• Håndbold		
o Der	er	sket	en	positiv	udvikling	i	klubbens	børneafdeling		
o Det	har	næsten	lykkedes	os	at	have	hold	på	alle	årgangene	–	både	drenge	

og	piger		
§ Vi	er	repræsenteret	i	alle	rækker		

o Seniorafdelingen	
§ Herreafdelingen	er	vokset	med	omkring	50	medlemmer	
§ Damerne	er	rykket	op	i	3.	division	og	afdelingen	er	vokset		



§ Hyggedamerne	har	valgt	at	spille	Serie	4	–	der	er	mange	kvinder		
§ Vi	forsøger	at	skabe	en	god	overgang	fra	U18	til	senior	ved	at	

inkludere	dem	i	de	sociale	aktiviteter		
o Kidz	Håndbold	–	håndbold	for	udviklingshæmmede	børn		

§ Der	er	sket	en	kæmpe	udvikling	og	det	bliver	spændende	at	se	
hvad	der	sker	fremadrettet		

o Klubben	vil	gerne	tilbyde	kurser	–	kontakt	Elsebeth,	hvis	der	er	
specifikke	ønsker		

• Den	tidligere	halinspektør,	Per	Andersen,	stoppede	i	2017.	Vi	har	fået	en	ny	
forpagter,	Susanne	Krebs,	der	har	Sportscafeen.	Alt	rengøring	og	andet	praktisk	
i	hverdagene,	er	Klarup	Skole	ansvarlig	for.	Nøvling	IF	er	ansvarlig	for	
oprydning	i	forbindelse	med	stævner.		

• Tak	til	bestyrelsen	–	vi	mødes	jævnligt	med	god	deltagelse	
o Tak	til	de	fra	bestyrelsen	der	vælger	at	træde	fra	før	tid		

§ Mogens	Bak-Agerskov	–	fratræder	som	næstformand		
§ Thomas	Kloster	–	fratræder	som	ungdomsformand		
§ Amalie	Falk	–	fratræder	som	damerepræsentant		
§ Danni	Jakobsen	–	fratræder	som	kasserer		

• Tak	til	alle	frivillige	–	trænere	og	koordinatorer	–	der	lægger	så	mange	timer	i	
det	

	
3. FREMLÆGGELSE	AF	REGNSKAB	FOR	2017	

• Resultatopgørelse	–	overskud	på	cirka	78.000	kr.		
o Indtægter	–	steget	fra	1.1	million	til	1.4	million		
o Udgifter	–	steget		

	
• Regnskabet	er	godkendt		

	
4. FREMLÆGGELSE	AF	BUDGET	FOR	ÅR	2018		

• Vores	kasser	er	desværre	forhindret	i	at	komme	
• Vi	håber	fortsat	på	et	nul-regnskab		
• Da	det	har	været	en	fremlæggelse	og	ikke	en	godkendelse		

	
5. INDKOMNE	FORSLAG		

• Ingen	forslag	er	kommet	ind		
	

6. VALG	
• Formand	–	Elsebeth	Ulnits	er	genvalgt	for	de	næste	2	år	
• Herresenior	repræsentant	–	Simon	Holland	er	genvalgt	for	de	næste	2	år	
• Ungdomsformand	pige	–	Andreas	Krebs	er	genvalgt	for	de	næste	2	år		
• Kasserer	–	Danni	Jakobsen	ikke	villig	til	genvalg	–	Anja	Ravnsbæk	er	valgt	1	år		
• Næstformand	–	Mogens	Bak-Agerskov	er	ikke	villig	til	genvalg	–	Jesper	Jensen	

er	valgt	for	1	år	
• Ungdomsformand	drenge	–	Thomas	Kloster	ikke	villig	til	genvalg	–	ingen	stiller	

op		
• Damesenior	repræsentant	–	Amalie	Falk	ikke	villig	til	genvalg	–	Cathrine	Ravn	

er	valgt	for	1	år		



• Repræsentant	for	Nøvling	Ungdomsturnering	–	Thomas	Kloster	er	valgt	for	1	år		
• Revisor	–	Thomas	er	genvalgt	for	1	år		
• Revisorsuppleant	–	Dorthe	Brinkholm	er	genvalgt	for	1	år		

	
7. EVENTUELT		

• Simon	Holland	–	der	skal	arrangeres	en	strandhåndboldturnering	for	
seniorhold	–	nogle	der	vil	være	med	i	udvalget,	afholdes	der	møde	efter	brunch		

• Elsebeth	–	Ungdomsudvalg	–	ansvarlig	for	arrangementer	for	klubbens	
ungdomsafdeling	

o Nogle	der	kunne	være	interesseret	i	at	indgå	i	udvalget,	der	kommer	til	
at	arbejde	sammen	med	vores	ungdomsformænd	vil	det	være	en	stor	
hjælp		

• Vi	mangler	en	ungdomsformand	–	skulle	der	var	nogle	interessante	emner,	
bedes	man	kontakte	bestyrelsen		


